



Lions Club International MD 107-G  
 Piirikuvnööri DG Heikki Näsi  
 Puh. +35840 8546266, e-mail: [heikki.nasi@lions.fi](mailto:heikki.nasi@lions.fi)  
 G-piirin teema: Avoimella sydämmellä lähimmäinen  
 huomioiden



## PÖYTÄKIRJA

**Aihe:** 107-G Piirihallituksen 4. kokous  
**Aika:** 16.3.2020 klo 18-21 (kokousaika 14.3.2020 muutettiin 16.3.2020 päiväksi)  
**Paikka:** GoToMeeting-kokouksena Koronan vuoksi

### 1. Kokouksen avaus

Ehdotus: Piirikuvnööri Heikki Näsi avaa kokouksen.  
 Päätös: Piirikuvnööri Heikki Näsi avasi kokouksen klo 18.04.

### 2. Kokousvirkillijät

Puheenjohtajana toimii DG Heikki Näsi ja sihteerinä CS Pirkko Kangasaho.

### 3. Läsnäolijat

Piirihallituksen jäsen	Läsnä	Poissa
DG Heikki Näsi	x	
1. VDG Erkki Mäntylä	x	
2. VDG Johanna Arho-Forsblom		x
IPDG Mauri Koskela		x
CS Pirkko Kangasaho	x	
CT Erkki Iso-Markku	x	
GMT Heikki Rautiainen		x
GLT Jonny Paananen		x
GST Taisto Kotila		x
LCIF Kyösti Mikkonen		
<b>Alue- ja lohkopuheenjohtajat</b>		
1. alue Markku Kauppinen		x
1. lohko Jorma Welling		x
2. lohko Pentti Tulla		x
2.alue Anne Koivisto	x	
1. lohko Veli-Juhani Aho		x
2. lohko Pekka Huuskonen	x	
3. lohko ?	-	-
3.alue Pia Nieminen		x
1. lohko Hannu Reijonen		x
2. lohko Jukka Karppinen		x
4.alue Pirkko Kokkonen	x	
1. lohko Olavi Harju	x	
2. lohko Esa Järvinen		x
3. lohko Johanna Arho-Forsblom		x
5.alue Pertti Jämsen	x	

1. lohko Tapani Sauranen		x
2. lohko Olli Linna	x	
<b>Äänivaltaiset yhteensä (27) 26</b>		

Läsnä yhteensä 11, 15 poissa.

	Läsnä	Poissa
PR ja Internet: Jari Rytönen	x	
Metso-Leijona: Ilkka Salonen		x
Nuorisovaihto, kummilapset: Tuomo Rajala		x
Leotoiminta: Mauri Koskela		x
Hyvän päivän tapahtuma: <b>Mikko Kauranen</b>	x	
Facebook ja muu viestintä: Tuomo Kilpinen	x	
Rauhanjuliste: Klubit tilaavat suoraan Lions-liitosta	-	-
Sri Lanka Lions ystävät: Tuomo Vartiainen		x
Puolisotoiminta: Marja-Leena Kotila (x)		x
ARS-säätiö: <b>Mikko Kauranen</b>		
Lions Qeust: Johanna Arho-Forsblom		x
<b>Toimikunta- ja työryhmäpuheenjohtajat 9</b>		
<b>Muut läsnäolijat:</b>		

Läsnä yhteensä 3, 6 poissa.

Merkitään läsnäolijat tiedoksi ja todetaan, että äänioikeus on piirihallituksen jäsenillä. Puheoikeus on piirikuvernöörin nimittämällä toimikuntien puheenjohtajilla ja piirin alueella asuvilla entisillä piirikuvernööreillä. Läsnäolo-oikeus on kaikilla piirin Lioneilla. Heille voidaan myöntää piirihallituksen päätöksellä puheoikeus.

#### 4. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Todetaan, että kokouskutsu ja esityslista on toimitettu kaikille piirihallituksen jäsenille sähköpostitse 4.3.2020, 11 päivää ennen kokousta. Kokouksen esityslista on ollut nähtävissä myös piirin kotisivuilla Jäsenet-osiossa.

Ehdotus: Kokous todetaan lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Kokous todettiin laillisesti kokoon kutsutuksi, mutta ei ole päätösvaltainen.

#### 5. Esityslistan hyväksyminen

Ehdotus: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

Päätös: Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

#### 6. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen

Ehdotus: Hyväksytään edellisen kokouksen pöytäkirja.

Päätös: Edellisen kokouksen pöytäkirjaa ei hyväksytty, koska se ei ollut käsiteltävänä kokouksen osallistujilla. Pöytäkirja lähetetään kaikille myöhemmin.

## 7. Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta

Ehdotus: Valitaan kaksi piirihallituksen jäsentä pöytäkirjantarkastajiksi ja he toimivat tarvittaessa myös ääntenlaskijoina. Pöytäkirjan kopio lähetetään piirihallituksen jäsenille hyväksynnän jälkeen heidän sähköpostiosoitteisiinsa. Päätös: Marraskuussa 2019 on päätetty, että pöytäkirjantarkastajia ja ääntenlaskijoita ei valita, vaan pöytäkirja lähetetään piirihallituksen jäsenille luettavaksi ja tarkastettavaksi. Tämän johdosta esityslistan pykälä 7 todettiin turhaksi.

## 8. Piirin toiminta

DG Heikki Näsin yhteenveto piirin toiminnasta. Käsitellään hallituksen jäsenten ja toimikuntien puheenjohtajien lähettämiä raportteja. Käytiin lävitse aluefoorumeista tehtyjä raportteja:

2. alueen aluefoorumeissa DG Näsi oli paikalla ja siellä oli rakentava ilta → ideariihimainen ilta. Apj. Anne Koivisto kokosi kuvernöörineuvostolle kyselyn, jota useat klubit olivat käsitelleet omissa kokouksissaan ja palautetta tuli sekä puolesta että vastaan.

4. alueen aluefoorum/Pirkko Kokkonen: Hänen huomionsa on, että aluefoorumit eivät kiinnosta klubeja, vaikka tilaisuus pidetään samalla paikkakunnalla.

Lpj. Olavi Harju on vierailut LC Keuruu Lapinsalmen klubi-illassa ja tehnyt toimintaraportti 4. kaudella 2019-2020.

Piirin jäsenmäärä -16 vuoden alusta ja nyt +1 jäsentä

Ehdotus: Merkitään tiedoksi.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

## 9. Piirihallitus 2020-2021

1. VDG Erkki Mäntylä esittelee seuraavan kauden piirihallituksen toimintasuunnitelman. Keskusteltiin aiheesta ja mm. seuraavan kauden 2020-2021 virkailijat eivät ole kaikilta osin vielä tiedossa.

Ehdotus: Merkitään tiedoksi.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

## 10. Hakemukset: 2. VDG-ehdokka, vuosikokous 2022, piirin nuorisoleiri 2022

Ehdotus: DG Heikki Näsi esittelee tilanteen. 2. VDG-ehdokka on haussa kaudelle 2020-2021. Piirin vuosikokouksen 2022 pitäjiksi on ilmoittautunut seuraavat klubit: LC Pihtipudas Emmi & LC Pihtipudas ja LC Laukaa. Asia päätetään piirin vuosikokouksessa. Piirin nuorisoleiri 2022 on haussa, ei ole tullut hakemuksia.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

## 11. Piirin taloustilanne

Piirin rahastonhoitaja Erkki Iso-Markku esittelee taloustilanteen. CT Erkki Iso-Markku kertoi rahatilanteen olevan hyvä, 21525,22 euroa.

Ehdotus: Merkitään tiedoksi.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

## **12. Piirin vuosikokouksen 18.4.2020 kouluttajien maksut**

Ehdotus: Maksetaan kaikille piirin vuosikokouksen kouluttajille matkakorvaus (0,22 €/km) sekä lounas. Talousarviossa on varattu tähän 500€. Lasku, josta löytyy tilinumero sähköpostilla kokouksen jälkeen CT Erkki Iso-Markulle.

Päätös: Hyväksyttiin.

## **13. Talousarvio 2020-2021**

1. VDG Erkki Mäntylä esittelee suunnitelman talousarviosta. Suunnitelman pohjana on edellisen kauden talousarvio. Uuteen talousarvioon tehdään nykyisen tilanteen edellyttämät tarkennukset.

Ehdotus: Merkitään tiedoksi.

Päätös: Merkittiin tiedoksi

## **14. Piirin klubeilta perittävät maksut**

Nuorisoleirimaksu on 5€/jäsen. Metso-Leijona maksu on 3€/jäsen, mutta kuitenkin maksimissaan 90€/klubi, tai klubilta 50€ ilmoitus / mainos lehteen.

Ehdotus: Esitetään vuosikokoukselle, että pidetään maksut ennallaan.

Päätös: Hyväksyttiin.

## **15. LCIF:n suurkeräyksen tilanne**

LCIF vastaava Kyösti Mikkonen ei ollut kokouksessa. Odotetaan tiedotetta asiasta.

Ehdotus: Merkitään tiedoksi.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

## **16. Aluefoorumit**

Palaute pidetyistä aluefoorumeista, joka olivat viikolla 10/2020 ja viikolla 9/2020.

2. ja 4. alueiden foorumeita käsiteltiin kohdassa 8. Piirin toiminta.

Ehdotus: Merkitään tiedoksi.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

## **17. Hyvän Päivä / Lions-päivä tapahtuma**

Hyvän Päivän koordinaattori Mikko Kauranen esittää nykyisen tilanteen.

Ehdotus: Merkitään tiedoksi

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

## **18. Klubivierailut**

DG Heikki Näsi esittää klubivierailujen nykyisen tilanteen.

Ehdotus: Merkitään tiedoksi.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

## **19. Seuraavat kokoukset ja muut tapahtumat kaudella 2019-2020**

21.03.2020 uudet jäsenet ja kummit tilaisuus Matara; siirretty 5-6/2020

28.03.2020 APJ. ja LPJ. tapaaminen Matara; siirretty 5-6/2020

Piirihallituksen vaihtokokous **16.5.2020 ja paikka?** 5-6/2020

**G-piirin vuosikokous:** 18.4.2020 Karstula ?

**Suomen Lions-liiton vuosikokous:** 5.-7.6.2020 Seinäjoki ?

**20. Muut esille tulevat asiat**

Metso-Leijona lehdet on Apj. Anne Koivisto laittanut välivarastoon.

**21. Kokouksen päättäminen**

DG Heikki Näsi päätti kokouksen klo 20.27.

**Vakuudeksi** Heikki Näsi  
puheenjohtaja  
Piirikuvernööri

Pirkko Kangasaho  
sihteeri  
Piirisihteeri

pöytäkirjantarkastaja

pöytäkirjantarkastaja



Lions Club International MD 107-G  
Piirikuvernööri DG Heikki Näsi  
Puh. +35840 8546266, e-mail: [heikki.nasi@lions.fi](mailto:heikki.nasi@lions.fi)  
G-piirin teema: Avoimella sydämmellä lähimmäinen  
huomioiden

